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§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Annica Dominius 

Justerare: 

 

 

______________________                           ____________________________ 

Sigvard Ländin  Margareta Apelskog 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 5/2008 från sammanträdet den 9 maj 2008 blivit justerat. Protokollet 

lades till handlingarna.  

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Margareta Apelskog utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll den 

9 juni klockan 11.00. 
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§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn rapporterade från Hässelgårdens förtroenderåd den 23 maj. Förtroenderådet 

undrade när organisationsbidragen delades ut. De var nöjda med sjuksköterskesituationen och 

att stämningen bland personalen är god. De hade fått information om att länsstyrelsen varit på 

oanmäld inspektion och var mycket nöjda med det de sett på Hässelgården. En oro finns för 

restaurangen som enligt information förtroenderådet fått ska stängas den 1 eller 6 september.  

Efter ombyggnationen har inte förtroenderådet tillgång till pentryt och undrar om de kan få 

tillgång till utrymmet fyra gånger per år och placera en egen kaffebryggare där. Annica 

Dominius lovade att ordna detta med ansvarig chef.  

 

Annica Dominius informerade om att organisationsbidragen är utbetalda och att förvaltningen 

sagt upp restauranglokalerna till Micasa från och med 1 januari 2009. Micasa har ambitionen 

att driva restaurangen vidare och söker ny entreprenör. Upphandling av matleverans till 

Hässelgårdens övriga vård- och omsorgsboende pågår och ny leverantör förväntas från och 

med oktober/november 2008. Den upphandlingen är inte kopplad till driften av restaurangen. I 

dag lever Hässelgården i ett avtalslöst tillstånd och förlänger avtalet med Sodexo tills avtal 

med ny entreprenör är tecknat.  

 

Pensionärsrådet uttalar sig att om restaurangen stängs blir det en försämring för dem som 

flyttat in på seniorboendet. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson informerade från Skolörtens vård- och omsorgsboende. Skolörtens 

förtroenderåd är mycket positiv till det som ska hända med köket. De ska även ha ett 

anhörigmöte och rekrytera fler till förtroenderådet. Upplevelsen av Skolörten är att många 

pensionärer är ute och att det är en positiv stämning.  

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 17 juni 2008 

6.1 Valfrihetssystem inom äldreomsorgen - ny centralupphandling av vård och 

omsorgsboende 

Ärendet gås igenom och Annica Dominius informerar om den centrala upphandlingsprocessen 

Pensionärsrådet har tagit del av redovisningen. 

 

6.2 Tillsyn av särskilt boende, Råcksta sjukhem, våning 5.  

Ärendet gicks igenom och förvaltningens svar redovisades muntligt. Pensionärsrådet 

diskuterade hur man arbetar med dementa personer på somatiska avdelningar. Pensionärsrådet 

uttalar att de förutsätter att stadsdelsnämnden vidtar erforderliga åtgärder för att komma 

tillrätta med de brister som länsstyrelsen visar på. 

 

6.3Angående satsningar på utbildning av personal inom äldreomsorgen. 

Svaret på skrivelsen gås igenom och pensionärsrådet har tagit del av redovisningen. 

 

6.4 Promemoria om utvecklingsprojekt gällande digital nyckelhantering inom hemtjänsten 

Projektet gås igenom muntligen och pensionärsrådet har tagit del av redovisningen. 
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 § 7 Övrig information från äldreomsorgen 

Nälsta 

Annica Dominius informerar om att Kommunstyrelsen har fatta beslut om att lägga ner Nälsta 

som servicehus och gett förvaltningen i uppdrag att ta fram ett förslag till trygghetsboende. 

Förvaltningen kommer att arbeta med detta så fort det blir klart om det är Micasa eller 

Stockholms hem som ska äga fastigheten. 

 

Äldre Direkt 

Start beräknas ske den 1 juli och det är Hässelby- Vällingby som kommer att drifta detta de 

första månaderna. Arbete pågår med att rekrytera personal. Pensionärsrådet frågar vilken 

kompetens som krävs för att arbeta på Kontaktcentret. Förvaltningen informera om att det ska 

vara personer som är högskoleutbildade och att framförallt söker man biståndshandläggare. 

Pensionärsrådet uttalar att de vill poängtera att lokalkännedom är mycket viktig vid 

färdtjänsthandläggning och är viktig att ta hänsyn till detta när man bygger upp centrala 

lösningar.  

 

Edelundavägen 5  

Vingslaget AB kommer att flytta Villa Vesta  till Edelundavägen 5 i mars 2009. 

Ombyggnation pågår för att anpassa lokalerna till deras behov. Nämnden har blivit av med 

lokalkostnaderna för Edelundavägen from 1 april 2008.  

  

Aktiveringslokal i Vällingby 

Förvaltningen har inlett diskussion med fastighetsägaren om lokalen i bottenvåningen i 

läkarhuset.   

 

Trygghetsringning 

Per-Erik Bergman har cirka 100 personer som är intresserad av trygghetsringning. Det finns 

inte tillräckligt många avprickare. Eftersom stadsdelsförvaltningen och Per-Erik arbetat med 

frågan en längre tid och inte lyckats få tillräckligt många avprickare beslutar pensionärsrådet 

att lägga ner projektet. Per Erik åtar sig att skicka ut information till alla som anmält intresse. 

Annica Dominius lovar att förvaltningen står för portokostnad och kuvert och hjälper till att 

formulera ett brev.  

 

Länsstyrelsen tillsyn av Hässelgården 

Tillsynsrapporten delades ut vid sammanträdet. 

.  

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den  18 augusti 2008 klockan 

9.00-11.00  i rum Markelius. 

 

 

 

                                                     ------ 


